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Protokoll från årsstämman söndagen den 4 juli 2010
Plats: Dansbanan

Närvarande fastigheter: 1:004, 1:021, 1:030, 1:034, 1:037, 1:048, 1:049, 1:055, 1:080,
1:098, 1:102, 1:106, 1:120, 1:121, 1:124, 1:125, 1:126, 1:136, 1:138, 1:151, 1:153, 1:163,
1:173, 1:174, 1:177, 1:182, 1:184, 1:185, 1:187, 1:188, 1:189, 1:197, 1:202

1. Stämman öppnas.
Karin Rehman (1:4) öppnade stämman och hälsade alla välkomna.

2. Godkännande av dagordning.
Stämman godkände dagordningen. En fråga lades till punkt 17b ”Övriga frågor”:
helikopterlandningsplats.

3. Val av ordförande för stämman.
Karin Rehman valdes till ordförande för stämman.

4. Val av sekreterare.
Viveka Risberg (1:124) valdes till sekreterare vid stämman.

5. Val av justeringsmän tillika rösträknare.
Johan Sandell (1:37) och Ann-Sofie Westerlund (1:188) valdes till justeringsmän och
rösträknare.

6. Frågan om stämman har blivit behörigt utlyst.
Fastslogs att stämman utlysts i behörig ordning.

7. Fastställande av röstlängd.
Närvarolistan fastställdes som röstlängd.

8. Styrelsens förvaltningsberättelse för 2009.
Se bilaga 1. Förvaltningsberättelse med bokslut har anslagits på Södra Bryggan och
Dansbanan.

Karin Rehman föredrog. Med utgångspunkt i skogsbruksplanen som presenterades under
våren 2009 är skogsvård en prioriterad fråga för styrelsen. Styrelseledamot Rolf Eriksson har
varit ansvarig för skogsvård men mer hjälp med skog kommer att behövas. Balansen var vid
årsskiftet 142 500 kr i kassan. Detta ska täcka kostnader i höst för vägunderhåll.
Förvaltningsberättelsen lades till handlingarna.

9. Revisorernas berättelse.
Ansvarsfrihet för styrelsen tillstyrktes av revisor Torbjörn Jakobsson.

10. Ansvarsfrihet för styrelsen.
Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2009.

11. Ersättning till styrelse och revisorer.
Stämman beslöt, på styrelsens förslag, att inga arvoden ska utgå.



Vättersö Nya Samfällighetsförening (VNSF) 2

12. Motioner från medlemmarna.
Se bilaga 2. En motion om medlemsavgifter har inkommit  från Ulrika och Lars Jagrén,
1:146. Där föreslås att VNSF:s och Södra Bryggans Samfällighetsförening och
Fritidsföreningens betalningsavier skickas ut samtidigt, fast med separat inbetalningskort och
betalningsdatum.

Stämman biföll motionen. Uppdrogs åt styrelsen att kontakta de andra föreningarna för
samordning.

13. Framställningar från styrelsen, inklusive handlingsplan samt förslag till inkomst-
och utgiftsstat och debiteringslängd för 2011.

Se bilaga 3. Styrelsen föredrog handlingsplanen för 2010 och föreslog en inriktning på 1000
kronor i medlemsavgift under kommande tre år.

Stämman biföll styrelsens förslag på inriktning på 1 000 kr i medlemsavgift under kommande
tre år.

Brunnar. Tomas Hedström föredrog. En kartläggning är gjord över öns brunnar och i
samtliga har vattenprover tagits.  Pdf-filer med vattenanalyser och resultat finns på hemsidan.
Brunn 4 på Skinnpälsudden är otjänlig och omkringliggande fastigheter ska informeras, bland
annat ska en skylt sättas upp där och information ska finnas på hemsidan. Resultaten har
jämförts med statusen i brunnarna 1989. Kartläggningen fick beröm av stämman som ansåg
den vara ett mycket bra initiativ.

Badplatser. Det är fritt fram för strandgrupperna att sätta igång och röja sly. Vid önskemål
om inköp av livbojar eller dylikt kan styrelsen kontaktas.

Röda kuren på södra bryggan kommer att målas i september.

Hemsidan sköts av Eva Fahlin, fler frivilliga medlemmar som är intresserade av att bygga
och underhålla hemsidan efterlyses.

Vägunderhåll. Ulf Nicklasson är vägansvarig, och föredrog. Handlingsplanen sträcker sig till
och med 2012. Underhållet som görs av bröderna Tegnér i Vettershaga, sker i två etapper:
först dikesrensning och läggning av nya trummor, därefter grusning av vägar. Dikesarbetena
utfördes 2009. För närvarande pågår Eons arbete med att gräva ner elkablar i dikesrenen (på



Vättersö Nya Samfällighetsförening (VNSF) 3

vissa ställen i dikena). Grusning kommer att senareläggas och göras först i höst när Eon är
klara. Det är i huvudsak öns backar som kommer att grusas, samt sträckan mot Strömsundet.

Enligt föreslagen handlingsplan sker dikesrensning åter år 2011, då även en del trummor
läggs ner. 2012 är det dags för grusning igen. Tegnér har gjort ett bra jobb och ska räkna på
de planerade arbetena 2011 och 2012  när han kommer och grusar i höst. Skulle det inte skilja
mer än 10–15 % får Tegnér fortsätta. Eon har också gjort mycket jobb såsom rensning av
diken, byten av en del trummor etc. i samband med sina arbeten.

Lars Höög vill dra om vägen vid gamla affären och istället dra den bakom ladan och ansluta
till korsningen. Servitut finnes. Höög ska ansvara för att basen till vägen blir gjord,
föreningen grusar.

När Eon är klara med sitt arbete ska de återställa det som körts sönder. Slutbesiktning bör
göras sent på hösten, för att eventuellt negativ åverkan ska gå att upptäcka.

En avgiftshöjning till 1 000 kronor finansierar vägunderhållet de närmaste åren. En grusning
kostar ca 140 000 kronor och med 1 000 kronors debitering får föreningen in 120 000 kr.

Stämman beslöt godkänna årets handlingsplan.

Vid det här laget applåderade stämman styrelsen för ett strålande jobb.

Skogsvård. Rolf Eriksson föredrog. Enligt skogbruksplanen bör viss gallring göras. Stämman
ombads ta ställning till två alternativa tillvägagångssätt: antingen storskalig avverkning med
skogsbolag vilket tack vare högt virkespris skulle medföra en låg kostnad för föreningen och
snabbt resultat, eller småskalig avverkning där gallringen sker i etapper till en högre kostnad
under en längre tidsperiod. Nackdelen med storskalig gallring är att stora mängder ris lämnas
kvar, och det finns risk för okänslig, oestetisk avverkning. Styrelsen har varit i kontakt med
bolaget Mellanskog som inte tar mindre än 1 000 kubik (runt 3 000 träd) vilket i så fall skulle
innebära att Vättersö får samköra avverkning med flera omkringliggande öar. En försiktigare
avverkning i etapper innebär att kostnaden läggs på medlemsavgiften. Diskussioner fördes
huruvida de boende i de 17 närområden som skogsbruksplanen delade in Vättersö i bör kunna
jobba mer själva med slyavverkning, eller om tjänster ska köpas in. Påpekades gjordes att
storskalighet/lågt pris bör vägas mot vilken åverkan stora maskiner gör på vägarna. Samtidigt
konstaterades att även en mindre entreprenör som Sören Wiman också kör med stora
maskiner.
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Sammanfattningsvis gav stämman uttryck för en motvilja mot storskalig skogsavverkning, å
andra sidan får det inte bli för dyrt. Man enades om att det inte skadar att ta hit Mellanskog
för ett kostnadsförslag.

Uppdrogs åt styrelsen att arbeta vidare med olika avverkningsalternativ, och ta fram
underlag beträffande kostnader för dessa.

Slyröjning. Styrelsen föreslog egen slyröjning i arbetslag två arbetsdagar per år: Första
helgen i maj och sista helgen i september, lördagar kl 10–15.

Stämman biföll förslaget om två arbetsdagar per år.

Ekonomin. Styrelsen föredrog budget och lade förslag på 1 000 kronor i medlemsavgift.

Stämman beslöt godkänna budget med ändring av formulering från ”fondering till 2011” till
”vägunderhåll enligt plan”.

Stämman biföll styrelsens förslag på 1 000 kronors medlemsavgift.

14. Val av styrelse
a. ordförande
Karin Rehman (1:4) omval på ett år
b. övriga ledamöter:
(Lotta Fredriksson (1:7) redan vald på ytterligare ett år. Sekreterare.)
Tomas Hedström (1:185), omval på två år. Kassör.
(Ulf Nicklasson (1:34) redan vald på ytterligare ett år. Vägar som prioriterat område.)
Sune Jakobsson (1:138), nyval på två år med vägar som område.

Styrelsen har nu två vakanser, två platsen som suppleanter finns kvar, skog som prioriterat
område. Föreningens medlemmar uppmanas kontakta Helena Kristersson, valberedning, eller
styrelsen med förslag.

Karin Rehman valdes till ordförande.
Till styrelsemedlemmar valdes Tomas Hedström och Sune Jakobsson.
Styrelsen fick stämmans uppdrag att adjungera ytterligare två medlemmar om man lyckas
hitta några som vill åta sig att jobba mer med skog.

15. Val av revisorer och revisorssuppleanter
Till revisorer omvaldes Torbjörn Jakobsson (1:187) med Hans Friberger (1:137) som
suppleant.

16. Val av valberedning
Helena Kristersson (1:48) valdes att tillsammans med styrelsen utgöra valberedning.

17. Fråga om ansvarsförsäkring för samfälligheten.
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Ordförande informerade om att genom vårt medlemskap i REV, Riksföreningen Enskild
Vägar, har VNSF en ansvarsförsäkring som är tecknad i försäkringsbolaget If.

18. Övriga frågor.
Uppdrogs åt styrelsen att undersöka var helikopterlandningsplats är lämplig.

19. Information om spridning av stämmoprotokollet.
Meddelades att protokoll från årsstämman skall sättas upp på hemsida och anslagstavlor inom
två veckor.

20. Stämman avslutas.
Efter en utdragen (och varm) årsstämma tackade ordförande Karin Rehman alla närvarande
för engagemang och tålamod. Stämman avrundades med avtackning av Eva för projektor och
Rolf Eriksson som avgår ur styrelsen och gjort en betydande insats.

Vid protokollet:

Viveka Risberg

Justeras: Justeras:

Johan Sandell Ann-Sofie Westerlund

Bilaga 1. Styrelsens förvaltningsberättelse för 2009.
Bilaga 2. Motion samt styrelsens yttrande.
Bilaga 3. Styrelsens handlingsplan för 2010.

Protokollet var justerat och anslogs 15 juli på Södra Bryggan och Dansbanan.
Underskrivet originalprotokoll finns hos föreningens ordförande.
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Stockholm i mars 2010

Styrelsens förvaltningsberättelse för 2009
Här följer styrelsens förvaltningsberättelse som
redovisar föreningens verksamhet under det gångna
verksamhetsåret.

Vid årsmötet den 5 juli 2009 valdes:
Styrelse
Ordförande Karin Rehman (1:4) omval, 1 år.
Sekreterare Lotta Fredriksson (1:7) nyval, 2 år.
Kassör Tomas Hedström (1:185),

fyllnadsval, 1 år.
Ledamot Ulf Nicklasson (1:34), 2 år. Vägar

som prioriterat område.
Suppleanter Rolf Eriksson (1:184) nyval,

suppleant, ett år. Skog som
prioriterat område.

Revisorer
Ordinarie Torbjörn Jakobsson (1:187)
Suppleant Hans Friberger (1:137)

Valberedning Helena Kristersson (1:48) till-
sammans med styrelsen.

Styrelsesammanträden. Styrelsen har hållit åtta
protokollförda styrelsemöten under 2009 varav tre
med den nya styrelsen. Mycket arbete har kunnat
skötas smidigt via telefon- och mejlkontakter.

Information till medlemmarna. Tre utskick med
post har gjorts under året.

Försäkring. Genom vårt medlemskap i REV,
Riksföreningen Enskild Vägar, har vi en ansvars-
försäkring som är tecknad i försäkringsbolaget If.

Årsavgiften. På årsmötet fastställdes årsavgiften till
500 kr och beloppet utdebiterades i november 2009.
De flesta medlemmar betalar in avgiften i tid, vi får
varje år skicka ca 25 påminnelser.

Karta över Vättersö. En ny karta sattes upp vid
Södra Bryggan inför sommaren 2009. Eftersom
någon har tagit ner den får vi sätta upp en ny inför
sommaren 2010. Kartan finns även till försäljning
genom VFFFs försorg.

Brunnar. I september orienterade sig styrelsen vid
ett möte, med benägen hjälp av Anders Olsson, om
brunnarna utifrån förteckningen som ligger på hem-
sidan. Under våren 2010 går vi vidare med en del
av kommentarerna och tar vattenprover efter ev.
åtgärder.

Till Södra Bryggans samfällighetsföreningen hör
brunnarna:
Nr Typ Placering Kommentar
1 Källa Norrkällan på

Vättersö
Anm. på 80-talet,
innehöll colibakterier
då. Sand bytt i botten,
ny ring 2008.

2 Grävd,
handpump

Stora Aspö
vid 1:70 (?)

–

Till Vättersö Nya Samfällighetsförening hör brunnarna:
3 Grävd Norra sidan

vid 1:142
Är den försvunnen?
Hopblandad med 4?

4 Borrad Skinnpälsudde
n vid 1:146

Finns inte längre, byggt
pumphus ovanpå?

5 Grävd,
handpump

Ovanför 1:100
/1:47

Fungerar inte, någon
vill att den ska fungera
och sökte hjälp för tre år
sedan. Finns slangar ner
i, några tar vatten. Kan
det vara därför det inte
går att handpumpa?

6 Borrad,
pumphus

Norrberget
1:151

Rött pumphus, ok tror
vi, tappkran finns.

7 Grävd,
handpump
, dålig

Talludden
1:55

Talludden, orange,
dåligt skick? (coli-
bakterier, 80-talet).

8 Borrad,
pumphus,
kopplad
med nr 9

Mitt emot
1:168, 1:169

Sköts av pumplag, ok.

9 Se ovan Mellan 1:126
och 1:173

Sköts av samma
pumplag.

10 Borrad,
handpump
i gott skick

Mellan 1:81
och 1:155

Pump i gott skick.

11 Borrad,
handpump
i dåligt
skick

Vid 1:124 Brunn som alltid gett
bra vatten och som ska
hållas i skick. Ska
servas 2010.

12 Borrad,
kopplad
med nr 13

Gårdsviken
vid 1:182

Sköts av pumplag, ok.

13 Borrad, se
ovan

Strömsängen
vid 1:185

Sköts av pumplag, ok.

Information om brunnarna som är bra att känna till:
• Alla brunnar finns dokumenterade i en pärm,

som styrelsen ska uppdatera 2010.
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• Vi har radon i marken på Vättersö. Detta är
inget bekymmer i handpumpar där man luftar
vattnet när det tas upp.

• Enligt Anders har alla grävda brunnar betong-
ringar som sticker upp över jord (=ingen risk för
brunnslock som man inte ser). Det finns inga
stenlagda brunnar kvar.

• Kommunen accepterar inte att man sätter av-
saltningsanläggning på sötvattenbrunnar (med
ev. saltvatteninträngning). Det ökar vatten-
uttaget för mycket.

Badstränder. Vid årsmötet efterlyste vi medlemmar
som är villiga att delta i skötsel av våra gemensamma
badstränder, och många anmälde sig. Nu finns
kontaktpersoner för dessa stränder:
Norra bryggans strand: Annina Rabe 1:98
Ryssviken: Olle Risberg 1:124
Lastarberget: Eva Fahlin 1:120
Hästviken (Talludden): Camilla Tollstoy 1:80
Södra bryggans strand: Kristoffer Strandberg 1:161
Norra sidan av Strömsundet: Tomas Hedström 1:185
Skinnpälsudden: Johan Hagelbäck 1:141, Lars Jagrén
1:146

Förvaring av båtar för samfälld mark. Vid
styrelsemöte den 20 juli beslutade styrelsen efter
förfrågan från medlemmar:
• Båtar får vinterförvaras på land, på samfälld

mark, mellan 1 september och sista maj.
• Det går bra att använda trailers, men de ska

ställas väl ur vägen på sommaren.
• I undantagsfall (t.ex. sjukdom, tillfällig sommar

med utlandsjobb) kan en båt få stå på land på
sommaren. Den får då aldrig stå på de platser
som är markerade som lämpliga badstränder på
den nya kartan, och man måste meddela
styrelsen om behovet att låta båten stå.

• Segeljollar, små roddbåtar, kanoter, segelbrädor
etc – sånt som används sommartid, får förvaras
vid stränderna, men ur vägen för badare.

Skogsvård. En skogsbruksplan presenterades under
våren 2009, och föranledde sommarens insats i
”Lindbacken”. Vi annonserade ut tre arbetskvällar
som lockade ett trettiotal medlemmar.

När vi nu får ordning på vägarna, och Samfällig-
heten för Södra Bryggan kan dra ner på avgiften blir
skogsvård en prioriterad fråga framöver. Från både
Vättersö och andra öar har vi exempel på att det är
en fråga som ofta väcker starka känslor: Vad är
medlemmarna beredda att betala resp. klara med
eget jobb? Hur mycket träd ska man fälla
(kombination av  ”skönhetsvärden” och god
ekonomi). Om man anlitar någon för slyröjning, hur
städat kräver man att det ska bli och vad kostar det?
Styrelsen avser att ta fram och presentera flera
förslag för diskussion vid förmötet inför stämman
2010. Större insatser kan komma ifråga tidigast
hösten 2011, och vi vill ha frågan väl ventilerad
innan dess.

Vägunderhåll. Under våren 2009 skickades
offertförfrågan på specificerade väg- och dikes-
arbeten på Vättersö till tre entreprenadföretag. Efter
att alla tre på plats fått en genomgång erhöll vi svar
från två av företagen. Det tredje företaget tackade nej
till att offerera. Anbudet från Bröderna Tegnér i
Vättershaga bedömdes som det mest förmånliga.
Första delen av beslutade arbeten genomfördes
under hösten med vissa undantag som i stället
ersattes med nya arbeten. Undantagen beror på att
vi lyckats förhandla oss till att få Eon att utföra
dessa i samband med att de gräver ner delar av
elnätet på ön.

Den andra delen av offererade arbeten som
innebär grusning av vissa vägavsnitt kommer att
utföras så fort som Eon är klara med sitt arbete,
förhoppningsvis under senvåren 2010. Det är
förklaringen till att vi vid årets utgång har nästan
157 000 kr i tillgångar.

Styrelsen i Vättersö Nya Samfällighetsförening

Karin Rehman Lotta Fredriksson Tomas Hedström  Ulf Nicklasson Rolf Eriksson
ordförande sekreterare kassör ledamot suppleant



 Vättersö Nya Samfällighetsförening  Sida:  1

 Resultatrapport  Utskrivet:  10-01-19
 Preliminär

 Räkenskapsår: 09-01-01 - 09-12-31  Senaste vernr:  65
 Resultatenhet: Hela företaget
 Period: 09-01-01 - 09-12-31

 Perioden  Ackumulerat

 Rörelsens intäkter och lagerförändring
 Nettoomsättning

 3110  Intäkter Beställare mm  6 500,00  6 500,00
 S:a Nettoomsättning  6 500,00  6 500,00

 Övriga rörelseintäkter
 3900  Medlemsavgifter  60 500,00  60 500,00
 3910  Medlemsavgifter 2008 korr  500,00  500,00
 3990  Övr ersättn och intäkter  20,87  20,87
 S:a Övriga rörelseintäkter  61 020,87  61 020,87

 S:a Rörelseintäkter och lagerförändring  67 520,87  67 520,87

 Rörelsens kostnader
 Råvaror och förnödenheter mm

 4010  Inköp material och varor  -1 749,00  -1 749,00
 4120  Vägunderhåll  -1 013,00  -1 013,00
 4130  Skogsvård  -22 759,00  -22 759,00
 S:a Råvaror och förnödenheter mm  -25 521,00  -25 521,00

 Bruttovinst  41 999,87  41 999,87

 Övriga externa kostnader
 6110  Kontorsmaterial  -87,00  -87,00
 6220  Internet  -1 088,00  -1 088,00
 6250  Porto  -1 865,00  -1 865,00
 6380  Förtäring, bensin mm  -1 456,70  -1 456,70
 6390  Övr kostnader  -657,46  -657,46
 6570  Bankkostnader  -1 097,50  -1 097,50
 6981  Förbundsavgifter etc  -1 025,00  -1 025,00
 S:a Övriga externa kostnader  -7 276,66  -7 276,66

 S:a Rörelsens kostnader inkl råvaror mm  -32 797,66  -32 797,66

 Rörelseresultat före avskrivningar  34 723,21  34 723,21

 Rörelseresultat efter avskrivningar  34 723,21  34 723,21

 Rörelseresultat före finansiella intäkter och kostnader  34 723,21  34 723,21

 Resultat från finansiella investeringar
 Övriga ränteintäkter och liknande resultatposter

 8300  Ränteintäkter  571,80  571,80
 S:a Övriga ränteintäkter och liknande resultatposter  571,80  571,80

 S:a Resultat från finansiella investeringar  571,80  571,80

 Resultat efter finansiella intäkter och kostnader  35 295,01  35 295,01

 Resultat före bokslutsdispositioner och skatt  35 295,01  35 295,01

 Resultat före skatt  35 295,01  35 295,01

 Beräknat resultat  35 295,01  35 295,01

 8999  Redovisat resultat  -35 295,01  -35 295,01
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 Balansrapport  Utskrivet:  10-01-19
 Preliminär

 Räkenskapsår: 09-01-01 - 09-12-31  Senaste vernr:  65
 Resultatenhet: Hela företaget
 Period: 09-01-01 - 09-12-31

 Ing balans  Period  Utg balans

 TILLGÅNGAR
 Omsättningstillgångar

 Fordringar
 1510  Fordran Melemsavgifter  9 471,96  5 028,04  14 500,00
 S:a Fordringar  9 471,96  5 028,04  14 500,00

 Kassa och bank
 1910  Kassa  193,70  0,00  193,70
 1920  Bank, PlusGiro  67 798,82  -32 304,83  35 493,99
 1940  Bank, Övriga bankkonto  102 195,25  4 571,80  106 767,05
 S:a Kassa och bank  170 187,77  -27 733,03  142 454,74

 S:a Omsättningstillgångar  179 659,73  -22 704,99  156 954,74

 S:A TILLGÅNGAR  179 659,73  -22 704,99  156 954,74

 EGET KAPITAL, AVSÄTTNINGAR OCH SKULDER
 Eget kapital

 2010  Eget kapital  0,00  -121 159,73  -121 159,73
 2011  Eget kapital från VSF (2008 konto 2990)  -69 727,00  69 727,00  0,00
 2012  Balanserat Resultat (2008 konto 2997)  -100 830,00  100 830,00  0,00
 2019  Redovisat resultat  49 397,27  -84 692,28  -35 295,01
 S:a Eget kapital  -121 159,73  -35 295,01  -156 454,74

 Kortfristiga skulder
 2890  Övr kortfri skulder  0,00  -500,00  -500,00
 2999  Övr upplupna kostn, förutbet intäkter  -58 500,00  58 500,00  0,00
 S:a Kortfristiga skulder  -58 500,00  58 000,00  -500,00

 S:A EGET KAPITAL, AVSÄTTNINGAR OCH SKULDER  -179 659,73  22 704,99  -156 954,74

 BERÄKNAT RESULTAT***  0,00  0,00  0,00



Kommentarer:

Resultaträkning:
3110 Intäkter Beställare mm
Detta avser Vättersö Ekonomiska förening: Kostnad för att ta hand om stormfälld tall vid dansbanan samt en
vägtrumma som en medlem (utanför styrelsen) köpt av oss i samband med att vi tog hem flera vägtrummor.
3990 Övriga ersättningar och intäkter
Medlemsavgifter betalda från utlandet i annan valuta med en possitiv diff.
4120 Vägunderhåll
Verkliga kostnader 59 513. Det låga beloppet beror på avskrivningen av tidigare upplupna kostnader med 58 500.

Balansräkning:
1510 Fordran medlemsavgifter
Vid årsskiftet hade vi 29 fastigheter som ännu inte betalt avgiften. När vi 2010-01-15 skickade ut påminnelser återstod
20 fastigheter. 7 mars hade alla betalat, de sista tre efter ytterligaren en påminnelse.
1920 Plusgiro
Det höga belopp som står på Plusgirot var medlemsavgifter som betalades i mellandagarna.
30 000 kronor överfördes till bankkonto 2010-01-07.
2890 Övriga kortfristiga skulder
En dubbelt inbetald avgift för 2009, reglerat 2010.



Motionen till Vätterö Nya Samfällighet

4 maj 2010

Motion
Undertecknade föreslår att årsavgifterna för de olika föreningarna (Södra Bryggan,
Samfällighetsföreningen, Fritids- och fiskeföreningen etc) utskickas samtidigt men med separata
inbetalningskort och separata inbetalningstidpunkter. Ett utmärkt exempel är fakturorna från SKB
(Stockholms Kooperativa Bostadsförening).

Anledningen till att vi föreslår detta är att vi av egen erfarenhet vet att det annars är lätt att blanda ihop de
olika avgifterna och att därmed tro att man har betalt även när så inte är fallet. Detta tillvägagångssätt
skulle dessutom spara administration och tid för föreningens styrelse.

Med vänlig hälsning Vättersö 1:146; Ulrika och Lars Jagrén

Styrelsens yttrande
Styrelsen tycker att ett gemensamt utskick är en bra idé, och yrkar bifall till motionen. Det är viktigt att
utformningen görs så att avsändare och förfallodatum tydligt framgår, liksom vad som är obligatoriska
avgifter. Styrelsen ber om stämmans uppdrag att kontakta de andra föreningarna för samordning.
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Bilaga 3 till stämmoprotokoll.
Stockholm 4 juli 2010

Handlingsplan för 2010
Föreningens verksamhetsår löper på kalenderår och
innevarande år började alltså i januari 2010. Det gör
att vissa beslut togs 2009 men utförs i år. På samma
sätt ingår jobb planerade till 2011 i årets budget.

Hur hög avgift?
Hur mycket eget arbete på samfälld mark?
Den viktigaste frågan på årets stämma är att peka ut
en inriktning för de närmaste fem åren både vad
gäller avgift och eget jobb.

Nu när Södra Bryggans samfällighet kan gå ner till
300 kr i årsavgift finns det utrymme att gå upp i
debitering i Vättersö Nya för att få medel till under-
håll av vägar och skog.

Men vad är vi beredda att betala? Och att göra
som eget arbete? Är 1 000 kronor, som styrelsen
föreslår, ok för de kommande åren? Är det för
mycket? Vore det ok att betala mer (1 500 kr) för att
vi snabbare ska bli färdiga med denna omgångs
vägunderhåll och/eller för att ev. kunna köpa in viss
röjning av sly? Vad anser medlemmarna om att ha
en viss del, t.ex. 500 kr, som betalas tillbaka vid
utfört arbete på gemensam röjningsdag?

Styrelsen vill få ett inriktningsbeslut och önskar att
många deltar i stämman och framför allt i det
informella förmötet kl. 11 den 4 juli, alternativt
lämnar sina synpunkter innan stämman om man ej
har möjlighet att vara med.

Brunnar. Pump 11, vid Norrgärdet, ska renoveras i
år. Vattenprover på sex brunnar tas under våren.

Badplatser. Nu finns grupper för respektive strand
enligt protokoll från 2009 års stämma. Om fler
fastighetsägare vill ansluta sig går det bra, kontakta i
så fall samordnare för respektive badstrand. Vi
påminner om att båtar bara får förvaras på land
september–maj.

Röda kuren vid Södra bryggan. Underhåll är
planerat till höstarbetsdagen den 25 september.

Uppdatera hemsida. Kvarstår från 2009. Vi vill
uppdatera wetterso.se så att det blir lätt att lägga in

nyheter och hålla sajten aktuell. Vi efterlyser några
medlemmar som vill ta det uppdraget.

Ombyggnad av elnätet. Matningen av el fram till
stationer ska grävas ner. Arbetet är påbörjat och
beräknas pågå ett par månader. Vi har tät kontakt
med projektör och utförare.

Vägunderhåll. På stämman 2009 beslutades om väg-
underhåll i två etapper. Den första etappen utfördes
hösten 2009. Vissa mindre förändringar gjordes
eftersom vi fick besked från Eon på sensommaren
om att de ändå kommer att göra några av punkterna.

Etapp 2, grusning, var planerad till våren 2010
men flyttas till hösten för bästa resultat. Vi har valt
ut de vägar som är i störst behov av grus och även
utgått från vad vi kan få levererat på en transport.
Själva transporten är en stor del av kostnaden.

Nästa etapp presenteras i bilaga 1.

Skogs- och markvård. I enlighet med skogsbruks-
planen från 2009 planerar vi för skötsel av den
gemensamma marken som föreningen förvaltar. 

Tack vare höjda priser för virke kan det ev. vara
intressant för skogsbolag att komma hit för gallring.
Vi arbetar med frågan i juni och hoppas kunna pre-
sentera förslag på stämman, men styrelsens utgångs-
punkt är att det kan bli aktuellt under förutsättning
att det inte medför någon större kostnad i år.

1. Två prioriterade områden (Lindbacken, Ekbacken
vid midsommarängen) där vi antingen ska köpa in
röjning eller utföra jobbet gemensamt.

2. På förmötet och stämman presenterar vi ett för-
slag där alla fastigheter ingår i ett områdeslag som
tar hand om rensning av sly. Vi föreslår två obligato-
riska arbetsdagar/år, alltid lördag kl. 10–15: Första
”vanliga” helgen i maj (efter 1maj-helgen), sista
helgen i september.

Budget 2010. Om stämman antar nedanstående
utgifts- och inkomststat (vänd!) innebär det att var
och en av fastigheterna debiteras 1 000 kr. Beloppet
ska betalas senast 1 oktober 2010.

Styrelsen i Vättersö Nya Samfällighetsförening
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Utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd för 2010

Utgifter
Administration (webb, utskick, kostnader PG) 5 400
Styrelse, 1 arbetsmiddag 1 800
Försäkring REV (Riksförbundet Enskilda Vägar, bl.a. ingår ansvarsförsäkning) 1 100
Vägunderhåll, beslutat, finaniserat och beställt 2009, utförs hösten 2010 (grusning) 144 000
Vägunderhåll, vägunderhåll enligt plan 92 600
Skogs- och markunderhåll (lindbacke, midsommar-ekbacke) 15 000
Brunnar 9 vattenprover (varav 5 redan inlämnade) 1 900 kr/styck 17 100
Summa utgifter 277 000

Inkomster
Likvida medel, tillgångar (i huvudsak vägunderhåll beslutat 2009, utförs 2010) 157 000
Utdebitering, 1 000 kr/andel (i huvudsak vägunderhåll 2011) 120 000
Summa inkomster 277 000

Avgiften betalas senast 1 oktober.

Förslag till styrelse, valberedning, revisorer
Ur stadgarna: ”Styrelsen består av minst tre och högst fem ledamöter med minst en och högst två
suppleanter.” ”Mandattiden för ledamot är 2 år och för suppleant 1 år”.

OBS: Vi behöver påfyllning och hoppas kunna presentera förslag vid förmötet. Hjälp oss gärna!
Vi fortsätter att höra oss för hos medlemmar, bl.a vid midsommarfirandet.

Kontakta styrelsen eller Helena Kristersson (1:48). Telefonnummer finns i kallelsen.
Rolf Eriksson i nuvarande styrelsen har avböjt omval.

Karin Rehman (1:4) omval till ordförande, vilket väljs för ett år i taget.
Lotta Fredrikson (1:7) kvarstår som sekreterare, valdes 2009 på två år.
Tomas Hedström (1:185) omval, två år. Kassör.
Ulf Nicklasson (1:34) kvarstår, valdes 2009 på två år. Vägar som prioriterat område.
Xx (1:xx) nyval på två år. Skog som prioriterat område.
Sune Jakobsson (1:138), nyval, suppleant på ett år. Vägar som prioriterat område.
Xx (1:xx) nyval, suppleant på ett år. Skog som prioriterat område.

Valberedning: Styrelsen tillsammans med Helena Kristersson (1:48)
Revisor: omval av Torbjörn Jakobsson (1:187) och suppleant Hans Friberger (1:137).


